



For immediate release:
25 December 2018

Countdown to 2019 at NABA Theatre and more!

Phnom Penh, Cambodia, 25 December 2018 – Get ready to celebrate this year's New Year Countdown in style at NagaWorld with a spectacular concert from 10pm on 31 December at the state-of-the-art NABA Theatre, featuring top Cambodian celebrities. Best of all, it's completely free!

The sensational line-up is headlined by Cambodian superstars Preap Sovath and Aok Sokunkanha, as well as rising starlet Jamie (Tey), along with popular TV emcees Yim Nara and Kong Vongyaty and NagaWorld's international entertainers. Come early and secure the best seats to enjoy the amazing atmosphere, thrilling performances and astounding illuminations inside Cambodia's first 3D video mapping theatre.

Mark the special occasion with an exclusive Chinese set dinner at the award-winning Hall of Golden Chimes, offering unparalleled views to the New Year festivities outside. Alternatively, relish an elegant 4-course dinner menu at Le Gourmet French restaurant, or feast on incredible New Year's Eve international dinner buffets at the award-winning 2Pangea and The Pangea restaurants.

NagaWorld also offers you a fantastic range of options to experience the epic countdown to 2019. Revel in the best party in town at Darlin' Darlin' Music Lounge or F Club, or book a private VIP karaoke room at Club 88 or Club 888 to celebrate this special occasion!

Do not miss your chance to catch the spectacular Viva X'mas show at NABA Theatre, from 8pm Thursday to Sunday before it ends on 30 December. The 45-minute show, for adults and children alike, follows a girl's magical journey into a winter wonderland. Free tickets are available for all at NagaWorld. Complete your memorable evening by treating your loved ones to a delectable dessert buffet at 2Pangea, right across from NABA Theatre. Experience the ultimate family fun throughout December at NagaWorld - the '*Times Square of Phnom Penh*'!

###



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxury spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

Ms. Melanie Loong
Senior Marketing Communications Manager
Tel: (+855) 10 737 684
Email: melanieloong@nagaworld.com

Ms. Phouk Solinda
Brand Executive, Marketing Communications
Tel: (+855) 15 61 88 86
Email: phouksolinda@nagaworld.com



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់

២៥ ធ្នូ ២០១៨

**រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី២៥ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៨ នៅសាលមហោស្រព NABA និង
វិភាគជាមួយការផ្តល់ជូនសន្តិកសន្ធាប់!**

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី២៥ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១៨ ៖ គ្រឿងខ្លួនស្វាគមន៍ឆ្នាំថ្មីនៅក្នុងមហាព្រឹត្តិការណ៍តន្ត្រី
ឆ្លងឆ្នាំដ៏អស្ចារ្យនៅណាហ្គាវើលដ៍ ចាប់ពីម៉ោង ១០ យប់ ថ្ងៃទី ៣១ ធ្នូ នៅសាលមហោស្រព
លំដាប់ពិភពលោក NABA ដែលនឹងចូលរួមសម្តែងដោយកំពូលតារាចម្រៀងប្រចាំព្រះរាជាណា
ចក្រកម្ពុជា។ ចូលទស្សនាដោយសេរី!

តន្ត្រីឆ្លងឆ្នាំដ៏មហាស្វារ្យនេះ ចូលរួមសម្តែងដោយកំពូលចម្រៀង លោក ព្រាប សុវត្ថិ កញ្ញា ឱក
សុគន្ធកញ្ញា និងតារាចម្រៀងដែលទើបនឹងរះ កញ្ញា “តី” រួមនឹងពិធីករពេញនិយម លោក យឹម
ណារ៉ា និងកញ្ញា គង់ រង្ស៊ីយ៉ាទី ព្រមទាំងអ្នកសម្តែងអន្តរជាតិប្រចាំណាហ្គាវើលដ៍ផងដែរ។ ការ
ប្រគំតន្ត្រីឆ្លងឆ្នាំដ៏កក្រើកនេះ បានប្រព្រឹត្តទៅនៅ NABA ដែលជាសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេ
អូ 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅកម្ពុជា។

បង្កើតអនុស្សាវរីយ៍ល្អៗនៅក្នុងឆ្នាំចាស់ផ្លាស់ចូលឆ្នាំថ្មី និងពិសាម្លូបឈុតប្រពៃណីចិននៅ
ភោជនីយដ្ឋានប្រណិត Hall of Golden Chimes ខណៈលោកអ្នកអាចទស្សនាទេសភាពដ៏ស្រស់
ស្អាតនៃឱកាសឆ្លងឆ្នាំនៅខាងក្រៅអាគារ។ ជម្រើសមួយទៀត លោកអ្នកអាចរីករាយពិសាម្លូប
ឈុតពិសេសពេលល្ងាច ៤ មុខ នៅភោជនីយដ្ឋានប្រណិតបារាំង Le Gourmet ឬពិសាអាហារប៊ុ
ហ្វេអន្តរជាតិនៅភោជនីយដ្ឋានប្រណិត 2Pangea ឬ Pangea ។

ណាហ្គាវើលដ៍ ក៏ផ្តល់ជូននូវកម្មវិធីកម្សាន្តដ៏សម្បូរបែបផងដែរក្នុងឱកាសស្វាគមន៍ឆ្នាំមហា
សំណាង ២០១៩។ រំលងកម្សាន្តនៅក្លឹបដាលីនដាលីន ឬនៅ F Club ។ ពិសេស លោកអ្នកអាច
កក់បន្ទប់ឯកជនខាងអូខេរីអាយភីប្រណិតនៅខាងអូខេ Club 88 ឬ Club 888 ក៏បាន។

កុំខកខានឱកាសទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈអបអរបុណ្យណូអែលនៅសាលមហោស្រព NABA
ចាប់ពីម៉ោង ៨ យប់ ពីថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ដល់អាទិត្យមុនការសម្តែងត្រូវបានបញ្ចប់នៅថ្ងៃទី ៣០ ខែធ្នូ។
ការសម្តែង ៤៥ នាទីដំបូក និងអស្ចារ្យសម្រាប់គ្រប់វ័យ រួមទាំងកុមារផងដែរនេះ មានផ្តល់ជូន
សំបុត្រឥតគិតថ្លៃនៅណាហ្គាវើលដ៍។ បន្ទាប់ពីទស្សនាការសម្តែងរួច ពួកម៉ែ ពូមីង និងបងប្អូន
ទាំងអស់អាចមកពិសាប៊ុហ្វេបង្អែមដ៏ឈ្ងុយឆ្ងាញ់នៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea ទល់មុខសាល
មហោស្រព NABA ។ ទទួលយកនូវភាពសប្បាយរីករាយកម្រិតកំពូលរហូតដល់ចុងខែធ្នូនៅណា
ហ្គាវើលដ៍!



អំពីណាហ្គាវើលដ៍ ៖

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្បជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ គោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្ប៉ាប្រណីតពីរ សាលាមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាទី ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជា ដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即时发布

2018 年 12 月 25 日

来 NABA 歌剧院跨年迎接 2019

2018 年 12 月 25 日金边讯，为您和家人来个别出心裁的迎接新年方式吧！记得在 12 月 31 日晚上 10 时前来金界的 NABA 歌剧院，与柬埔寨顶尖巨星一同倒数跨年！凭票免费入场！

阵容鼎盛的星光熠熠，包括柬埔寨乐坛巨星 Preap Sovath、Aok Sokunkanha、乐坛新星 Jamie (Tey)，以及知名电视主持人 Yim Nara 及 Kong Vongyaty，联同金界国际歌舞艺人，为您呈现一场令人难忘的精彩演出。当天您可尽早到场，以获得最佳观赏视角和氛围感受，特别是柬埔寨首家 3D 影像映射的震撼视觉效果！

除了精湛表演，别忘了，您还可以前往金牌中餐厅金銮殿，一边品尝欢庆新年晚间套餐，一边欣赏窗外的无敌美景。

此外，您也可在法式餐厅 Le Gourmet，或选择获奖餐厅金大庭餐厅和国际菜式餐厅，分别品尝到精致晚餐及新年前夕国际自助美食。

饱享美食后，即能体验金界为您准备的迎接 2019 年最炫派对之选！您可在达令达令音乐酒廊或 F 高级俱乐部；或是在 88 俱乐部或 888 俱乐部预定卡拉 OK 私人厢房，与家人好友痛快高歌，欢度特别时刻！

此外，别错过 12 月特备歌舞表演“缤纷圣诞”，于周四至周日晚上 8 时盛势登场，直至 12 月 30 日。这场 45 分钟的演出，适合全家观赏，快跟随剧中女子经历一场奇幻的冰雪之旅吧！可在金界免费索票。表演结束后，您和挚爱还能在 NABA 歌剧院对面的金大庭餐厅，敞怀任享甜品。

您的全家终极欢乐体验，就在金边时代广场之金界娱乐城！

###



关于金界爱心

自 1995 年创立以来，金界爱心持续为柬埔寨的社会经济成长及发展作出贡献良多。在 2014 年 3 月，金界爱心由金界职员群体号召下设立，希望为柬埔寨社会作出回馈，而这项理念也获得金界的鼎力支持。金界爱心的 4 大目标支柱为改善教育、社区互动、体育发展及环境保护，如今，已有超过 160,000 的柬埔寨子民在此计划下受惠。

媒体咨询，敬请联络：

龙美伶女士

资深市场传讯经理

电话: (+855) 10 737 684

电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士

资深市场传讯主任

电话: (+855) 10 859 113

电邮: britneyli@nagaworld.com